



Organisation for Economic Co-operation and Development
Sahel and West Africa Club

Bil.

**CLUB DU SAHEL ET DE L'AFRIQUE DE L'OUEST
SAHEL AND WEST AFRICA CLUB
GROUPE D'ORIENTATION POLITIQUE
STRATEGY AND POLICY GROUP**

**PROPOSITION D'ORDRE DU JOUR
DRAFT AGENDA**

8 décembre/December 2012 - Ouagadougou, Burkina Faso

Complete document available on OLIS in its original format
This document and any map included herein are without prejudice to the status of or sovereignty over any territory, to the delimitation of international frontiers and boundaries and to the name of any territory, city or area.

Document complet disponible sur OLIS dans son format d'origine
Ce document et toute carte qu'il peut comprendre sont sans préjudice du statut de tout territoire, de la souveraineté s'exerçant sur ce dernier, du tracé des frontières et limites internationales, et du nom de tout territoire, ville ou région.

Club du Sahel et de l'Afrique de l'Ouest
Réunion du Groupe d'Orientation Politique

PROPOSITION D'ORDRE DU JOUR

Ouagadougou, Burkina Faso - Samedi 8 décembre 2012
à l'invitation de la Commission de l'UEMOA au siège des organes de l'Union

8h30-9h00 Accueil des participants

SESSION I *Ouverture (9h00-9h15)*

- Mot de bienvenue de la Commission de l'UEMOA
- Remarques de M. François-Xavier de Donne, Président du CSAO
- Approbation de l'ordre du jour

SESSION II *Rapport d'activités et d'exécution du budget du CSAO (janvier-octobre 2012) (9h15-10h45)*

- Présentation du bilan général des activités et du budget 2012 et enseignements généraux sur le biennium 2011-2012 par M. Laurent Bossard, Directeur du Secrétariat (30 mn)
- Débat et approbation du rapport d'activité et d'exécution budgétaire (1 h)

10h45-11h00 *Pause café*

SESSION III *Programme du travail et budget 2013-2014 (11h00-13h00)*

L'objectif de la session est d'adopter le programme de travail et le budget 2013-2014.

- Présentation du projet de programme de travail et de budget par M. Laurent Bossard, Directeur du Secrétariat (30 mn)
- Un premier tour de table permettra d'identifier les questions à débattre. Ces questions seront successivement abordées et pour chacune d'entre elles, le consensus sera identifié (1 h 15 mn)
- Approbation formelle (15 mn)

13h00-15h00 *Déjeuner*

SESSION IV *Gouvernance du Club et gestion du Secrétariat (15h00-17h00)*

Parmi les sujets devant être abordés, figurent en particulier :

- Le point sur le Membership, la signature du Mandat, la signature du Protocole d'accord entre le Club et l'OCDE.
- La date du prochain GOP, la date et le lieu de la prochaine Semaine du Sahel et de l'Afrique de l'Ouest et le thème du Forum 2013.
- Tout autre sujet à la demande.

Sahel and West Africa Club
Meeting of the Strategy and Policy Group

DRAFT AGENDA

Ouagadougou, Burkina Faso – Saturday 8 December 2012
to be hosted by the UEMOA Commission in the UEMOA Conference Room

8.30-9.00 Welcome participants

SESSION I *Opening of the Meeting (9.00-9.15)*

- Welcome speech from the UEMOA Commission
- Opening remarks by Mr. François-Xavier de Donnea, SWAC President
- Adoption of the draft Agenda

SESSION II *SWAC Activities and Budget Report (January-October 2012) (9.15-10.45)*

- Presentation of the Club's activities and budget for 2012, and overview on the biennium 2011-2012 by Mr. Laurent Bossard, SWAC Secretariat Director (30mn)
- Discussion and approval of the Activities Report and budgetary implementations (1hr)

10.45-11.00 *Coffee Break*

SESSION III *Programme of Work and Budget 2013-2014 (11.00-13.00)*

The aim of the session is to adopt the programme of work and budget for 2013-2014.

- Presentation of the draft programme of work and budget by Mr. Laurent Bossard, SWAC Secretariat Director (30mn)
- Preliminary tour de table to identify any issues for discussion. Each questions will be addressed successively, and an individual consensus agreed upon (1h15mn)
- Formal approval of the PWB (15mn)

13.00-15.00 *Lunch*

SESSION IV *Governance of the Club and Management of the Secretariat (15.00-17.00)*

The following issues will be addressed:

- Membership to date, the signature of the Mandate, the signature of the Memorandum of Understanding between the Club and the OECD.
- The date of the next SPG meeting, the date and venue of the next Sahel and West Africa Week and the theme of the Forum 2013.
- Any other business.